



Cyber Security : Practical Tips

Beware of Internet Investment Fraud



Recently, there have been fraudsters impersonating investment specialists, offering fake inside information through SMS messages and instant messaging applications. Scammers lure victims into downloading fraudulent mobile applications or creating an account on a fake investment website by clicking on unknown links, using low-risk and high-return opportunities as bait. Subsequently, the fraudsters ask victims to transfer their money to unidentified personal investment accounts.



The fraudsters deliver a small return or send fake interest distribution reports through the fraudulent mobile application/investment website for initial transactions, tricking the victims into believing them. Once the victims invest more, the fraudsters flee with the money.



If you have any further queries, please do not hesitate to contact us at (852) 3741 8000.



網絡安全須知：實用錦囊

提防網上投資騙案



近日，有騙徒假扮投資專家，透過短訊或即時通訊軟件發佈虛假內幕消息，以低風險高回報誘使受害人點擊不明來歷連結下載虛假手機應用程式，或進入虛假投資網站開立戶口，繼而要求客戶將資金轉賬至可疑個人投資戶口。

交易初期，騙徒或會發放小量回報，或透過虛假手機應用程式/網站發放虛假獲利記錄，以騙取受害人信心，誘使他們加大投資金額。當騙徒取得大額資金後，便逃之夭夭。

如有任何疑問，歡迎與我們聯繫。電話 (852) 3741 8000。





网络安全须知：实用锦囊

提防网上投资骗案



近日，有骗徒假扮投资专家，透过短讯或实时通讯软件发布虚假内幕消息，以低风险高回报诱使受害人点击不明来历连结下载虚假手机应用程序，或进入虚假投资网站开立户口，继而要求客户将资金转账至可疑个人投资户口。



交易初期，骗徒或会发放小量回报，或透过虚假手机应用程序/网站发放虚假获利记录，以骗取受害人信心，诱使他们加大投资金额。当骗徒取得大额资金后，便逃之夭夭。

如有任何疑问，欢迎与我们联系。电话 (852) 3741 8000。

